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Pani 

Jadwiga Górna 

Radna Rady Gminy Buczkowice 

 

 

 

 

 

Odpowiadając na Pani interpelację złożoną podczas XLIII sesji Rady Gminy Buczkowice w dniu 

29 czerwca br., dotyczącą zapewnienia stałego etatu lekarza rodzinnego w ośrodku zdrowia 

w Rybarzowicach, uprzejmie informuję, że Kierownik Gminnego Ośrodka Zdrowia 

w Buczkowicach, w odpowiedzi na przekazane zapytanie, wyjaśnił, iż: 

 obsada lekarska w filii w Ośrodku Zdrowia w Rybarzowicach spełnia wymogi związane 

z kontraktem z NFZ, który nie stawia wymagań co do zatrudnienia jednego lekarza 

w ramach świadczenia usług medycznych w jednej poradni, 

 dołoży wszelki starań w kierunku zatrudnienia dodatkowego personelu lekarskiego, jednak 

niestety brakuje lekarzy chętnych do pracy w POZ-cie. 

Ze swojej strony pragnę dodatkowo wyrazić zrozumienie dla mieszkańców Rybarzowic, którzy po 

wielu latach korzystania z usług jednego, dobrze znanego lekarza rodzinnego, muszą odnaleźć się 

w nieco innej sytuacji, wymuszonej obecnością różnych, dla niektórych jeszcze nieznanych, 

lekarzy. Mam jednak nadzieję, że sytuacja ta stanie się z czasem dla mieszkańców łatwiejsza – czy 

to ze względu na znalezienie stałego lekarza rodzinnego do tej poradni, czy ze względu na lepsze 

poznanie lekarzy aktualnie świadczących opiekę medyczną w Rybarzowicach. Jestem pewien, że 

starają się oni otaczać swoich pacjentów z tej miejscowości możliwie najlepszą opieką.  

 

 

Z poważaniem 

 

Józef Caputa, Wójt Gminy Buczkowice 

 

 

Otrzymują:  

1) Adresat, 

2) Przewodniczący Rady Gminy, 

3) aa (EZD). 


